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Protokół z XXVIII posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 4.10.2021r. 

 

Posiedzenie zdalne za pośrednictwem platformy Cisco Webex Meetings UM Lublin. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.33 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokolant obrad: M. Tarkowska 

 

Przyjęty porządek obrad:. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII Posiedzenia Rady w dniu 6.09.2021 r.  

4. Informacje o działaniach Rady i o otrzymanej korespondencji: 

 spotkania przedstawicieli rad dzielnic;  

 tereny pomiędzy ul. Relaksową a ul. Altanową (VC 3KP i VC  5ZP); 

 zgłoszenia od mieszkańców. 

5. Realizacja rezerwy celowej dzielnicy na rok 2021. 

6. Budżet Obywatelski – realizacja projektów z poprzednich edycji, obecna edycja. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie poprosiła o wypełnienie 

elektronicznej ankiety - listy obecności na posiedzeniu. Stwierdzono, że w tym 

momencie w posiedzeniu uczestniczy 10 członków Rady Dzielnicy, co stanowi 

wymagane quorum. Lista obecności członków Rady Dzielnicy (zał. nr 1). W 

posiedzeniu uczestniczył gość – dzielnicowy Straży Miejskiej S. Stadnicki (zał. nr 2). 

 

Ad 2.  

Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i spytała, czy są 

propozycje zmian w stosunku do wersji przekazanej przed posiedzeniem. Nie było 

uwag, proponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie (10 osób za)         

- wyniki głosowania – zał. nr 3. 

 

 

Ad 3. 

Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do projektu protokołu z XXVII posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin w dniu 6.09.2021 r. Nie było uwag do treści projektu protokołu. 
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Przewodnicząca poddała projekt protokołu pod głosowanie. Protokół został przyjęty    

jednogłośnie (10 głosów za) - wyniki głosowania – zał. nr 4. 

 

Ad. 4.  

Informację przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak. 

 Odbyło się spotkanie przedstawicieli rad dzielnic dotyczące kompetencji i 

znaczenia rad dla mieszkańców w Fundacji Wolności (spotkanie w dniu 

09.09.2021r.). Podczas spotkania stwierdzono, m.in. że Rady Dzielnic nie są 

informowane przez UM o decyzjach dotyczących istotnych inwestycji w dzielnicy.   

 Członkowie Rady zrezygnowali z udziału w spotkaniu organizowanym przez 

senatora J. Burego w dniu 15.09.2021r. poświęconemu podobnej tematyce. 

Poinformowali senatora, że przyczyną ich rezygnacji są jego działania, które 

wstrzymały pozyskanie przez miasto terenów dla mieszkańców na terenie osiedla 

Botanik. Senator zadeklarował chęć spotkania w tej sprawie z Radą.  

 Podczas ostatniego posiedzenia RM Lublin (09.09.2021r.) miało odbyć się 

głosowanie w sprawie zamiany gruntów z firmą Interbud (m.in. tereny należące do 

Interbudu położone przy ul. Relaksowej). Jednak po wypowiedziach polityków          

w mediach prezydent miasta wycofał projekt uchwały.  

Nawiązując do tej informacji radni dzielnicowi dyskutowali  w sprawie 

propozycji przejęcia przez miasto terenów zielonych należących do Interbudu na 

potrzeby mieszkańców dzielnicy Sławin. Wskazane jest spotkanie z prezydentem 

miasta oraz radnymi Rady Miasta, żeby pomogli pozyskać tak ważne tereny dla 

mieszkańców.  

Ponadto należy zaktywizować samych mieszkańców, aby wspólną kampanią 

doprowadzić do realizacji przy ul. Altanowej parku linowego oraz dojazdu do 

boiska. 

 Uporządkowane zostały tereny Interbudu w pobliżu ul. Relaksowej i ul. Limbowej 

na obszarze objętym w ubiegłym roku procedurą tzw. Lex deweloper oraz                  

na którym przystąpiono do projektu zmiany mpzp. 

 Przewodniczący Zarządu R. Osiak odczytał pismo, które zostało skierowane            

w imieniu Rady Dzielnicy do Przewodniczącego Rady Miasta. Pismo dotyczy 

zgody Rady Miasta na czerwcowej sesji na przystąpienie do projektu zmiany 

mpzp dla obszaru ‘trójkąta” przy ul. Relaksowej i Tarasowej (z terenu placów na 

np. zabudowę mieszkaniową wielorodzinną). Pismo zawiera propozycję Rady 

Dzielnicy Sławin, by rozważyć też inną propozycję niż wskazaną przez właściciela 

tego terenu. Rada zaproponowała przeznaczenie tego terenu na cele społeczne: 

na dom kultury oraz na tereny zielone lub sportowo – rekreacyjne. 

 Odebrano interwencję mieszkańca os. Botanik w sprawie braku realizacji Parku 

Linowego – w tej sprawie przesłano informację do Radnej J. Mach i                                

S. Brzozowskiego. 

 Mieszkaniec ul. Skrytej poinformował Radę, że interweniował w ZDiM w sprawie 

konieczności generalnego remontu tej ulicy.  

 Przewodniczący Zarządu zgłosił, że wzdłuż ul. Sławinkowskiej drzewa zasłaniają 

lampy uliczne (w tej sprawie będzie interweniował dzielnicowy S. Stadnicki). 
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 Aktualizowano strony internetowe dzielnicy, wspierano mieszkańców w ich 

interwencjach (wycięto brzozę przy ul. Sławinkowskiej) i udzielano im informacji 

dotyczących spraw dzielnicy. 

 Odbyło się posiedzenie Zarządu Dzielnicy. 

 TBS kończy budowę nowego budynku. Porządkuje teren w dolinie oraz ustawił 

lampy przy ul. Altanowej i na dojeździe do nowego budynku. Nie świeci się nowa 

narożna lampa obok przejścia przez dolinę do ul. Relaksowej. Po odbiorze 

oświetlenia w tej ulicy będzie możliwe powrócenie do propozycji z ubiegłego roku 

realizacji 3-4 lamp wzdłuż tego przejścia (z rezerwy celowej dzielnicy na rok 

2022).  

 G. Orłowski poinformował, że Policja reaguje na źle zaparkowane samochody 

przy ul. Zielone Wzgórze i Wędrownej. Ponadto Straż Miejska interweniuje wzdłuż          

ul. Relaksowej. 

 Przewodnicząca Rady potwierdziła, że po interwencjach Policji na ul. Kaskadowej 

zmniejszyła się ilość źle zaparkowanych tam samochodów. 

 Poruszono problem zbyt małej ilości miejsc parkingowych zlokalizowanych przy    

ul. Zielone Wzgórze. Może należałoby przeznaczyć sąsiednie działki na parkingi.  

 Omówiono również problem braku oświetlenia w przejściu podziemnym pod ulicą 

Poligonową  (w pobliżu ul. Relaksowej). 

 Przewodnicząca Rady przypomniała, że ok. 14.10.2021r. może być ogłoszone 

stanowisko sądu istotne dla ewentualnej budowy zespołu budynków 

wielorodzinnych przy Ogrodzie Botanicznym z wjazdem od ul. Sławinkowskiej. 

 S. Stadnicki poinformował, że prześle Radzie sprawozdanie dzielnicowego Straży 

Miejskiej z działań  na terenie dzielnicy. 
 

Ad. 5. 

Informacje przedstawił R. Osiak: 

 Remont nawierzchni ul. Lawendowej (od Zbożowej do Kwiatów Polnych). Rada 

Dzielnicy przeznaczyła na to zadanie 130 tys. zł a ZDiM dołożył kilkanaście tys. 

zł. 

Zadanie jest obecnie realizowane.  

 Przebudowa przejazdu rowerowego przy ul. Zielone Wzgórze przy ul. 

Poligonowej – ZDiM dołoży brakującą kwotę. Inwestycja będzie zrealizowana do 

końca 2021r. 

 

Ad. 6. 

 Oferty złożone w 2 kolejnych przetargach na remont ul. Sempołowskiej znacznie 

przewyższały kwotę 350 tys. zł przeznaczoną na realizację zadania. Po 

zmniejszeniu zakresu do ok. 70% został ogłoszony kolejny przetarg. Przetarg 

został rozstrzygnięty i zadanie jeżeli będą jeszcze sprzyjające warunki pogodowe 

ma być zrealizowane w bieżącym roku. 

 Kończy się realizacja budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Północnej (odcinek        

od ronda R. Kuklińskiego do wysokości wiaduktu nad al. Solidarności). 
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 Poinformowano członków Rady, które projekty dotyczące  terenu dzielnicy po 

ocenie formalnej zostały dopuszczone do głosowania w tym roku. 

Omawiano też sprawy angażowania się członków RD Sławin w reklamowanie 

Budżetu Obywatelskiego. Informacje o głosowaniu i projektach zostaną 

umieszczone na stronie internetowej dzielnicy. Radni dzielnicy przekażą je też        

do mieszkańców za pośrednictwem mediów społecznościowych, SMS-ów i maili. 

 D. Wójcik poinformowała, że otrzymała informację o przygotowaniach do 

likwidacji siłowni przy ul. Kasztelańskiej. Jest zagrożenie przeniesienia urządzeń 

poza teren dzielnicy. D. Wójcik przygotuje propozycję pisma/maila z podaniem 

nieruchomości gminy na terenie Sławina, gdzie będą mogły być zamontowane 

urządzenia z siłowni (nieruchomości przy ul. Północnej wskaże D. Wójcik a przy 

ul. Agronomicznej i Wodnej M. Tarkowska). R. Osiak poinformował, że jest 

jeszcze działka gminy Lublin na terenie osiedla Botanik, którą po sprawdzeniu też 

trzeba będzie uwzględnić. 

 

Ad. 7. 

 M. Pietrzela przypomniała o propozycji proboszcza budowy miejsc parkingowych 

obok ogrodzenia kościoła od strony ul. Willowej.  

 Dyskutowano również o Domu Kultury, którego brakuje w dzielnicy. Omawiano  

propozycję proboszcza kościoła przy ul. Willowej wynajęcia pomieszczeń na 

prowadzenie działalności kulturalnej dla mieszkańców dzielnicy. 

 R. Osiak zaproponował, by na następnym posiedzeniu Rady rozpocząć dyskusję 

na temat wykorzystania rezerwy celowej na 2022 rok.  

 

Ad. 8.   

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20.24. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska  (-) 

Załączniki: 

1. Lista obecności członków RD Sławin na XXVIII posiedzeniu w dniu 4.10.2021 r. 

2. Lista gości na XXVIII posiedzeniu w dniu 4.10.2021 r. 

3. Głosowanie nad przyjęciem porządku XXVIII posiedzenia w dniu 4.10.2021 r. 

4. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXVII posiedzenia RD Sławin             

w dniu 6.09.2021 r. 

 

 

Protokół zatwierdzony w dniu 2021.11.02 

Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 

                  (-) 

  Małgorzata Pietrzela 


